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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
28. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v četrtek, 19.04.2018 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 14  
članov občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Miro BERKE, Tibor CIGUT, 
Damjan FICKO, Oto FLISAR, Ivan HORVAT, Rudolf HORVAT, Milan KAROLI, Danijel KOLMAN, Danijel 
KOVAČ, Franc KOVAČ, Saško KUHAR, Viktor OBAL, Franc PERTOCI, Ernest SERDT in Vinko GAJŠT. Z zamudo 
se je seje udeležil član občinskega sveta Danijel KOVAČ (ob 19.00 uri). 
 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Klaudija ŠEK ŠKAFAR   - direktorica PiŠK Murska Sobota 
Ivan ZAJC    - v. d. direktorja Javnega zavoda Pomurske lekarne Murska Sobota 
Drago DERVARIČ   - direktor Saubermacher & Komunala d.o.o. Murska Sobota 
Franc CIPOT    - direktor Centra za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. 
Janez BOGDAN    - predstavnik Medobčinske inšpekcije in redarstva 
Janko DURIČ    - ravnatelj Osnovne šole Tišina 
Milena AUGUŠTIN   - predsednica Nadzornega odbora občine Tišina 
Aleksandra KAROLI   - predsednica odbora vaških skupnosti 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Mateja CELEC    - računovodkinja 
Lavra KOVAČ    - pravnica 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica  
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 28. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog dnevnega reda na 
glasovanje. Člani Občinskega sveta so soglasno (14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED 27. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 

 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 28. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 27. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 27. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Predlog Sklepa o imenovanju Občinske volilne komisije Občine Tišina 
6. Predlog Sklepa o imenovanju Posebne občinske volilne komisije Občine Tišina 
7. Predlog Sklepa o imenovanju Komisije za pripravo volilnega imenika pripadnika romske skupnosti  
8. Predlog Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2017  
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9. Predlog Odloka o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za izvajanje obvezne občinske 
gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov na območju Občine Tišina 
– II. obravnava  

10. Predlog Odloka o pokopališkem redu v Občini Tišina – II. obravnava  
11. Seznanitev in obravnava poročil o delu v letu 2017: 

- Pokrajinska in študijska knjižnica Murska Sobota 
- Javni zavod Pomurske lekarne Murska Sobota 
- Zdravstveni dom Murska Sobota 
- Saubermacher Komunala d.o.o. Murska Sobota 
- Center za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. 
- Medobčinska inšpekcija in redarstvo  
- Osnovna šola Tišina (poročilo, analiza finančnega poslovanja, poročilo članov sveta zavoda) 
- Uredniški odbor občine Tišina 
- Ostala mnenja odborov na poročila, ki so jih obravnavali iz svoje delovne pristojnosti 

12. Letno poročilo o izvajanju javne službe oskrbe s pitno vodo za leto 2017  
13. Letno poročilo o oskrbi pitne vode, vodovarstvenih pasovih in zdravstveni ustreznosti pitne vode 

za leto 2017 
14. Letno poročila o delu in porabi sredstev Nadzornega odbora občine Tišina za leto 2017  
15. Končno poročilo Nadzornega odbora občine Tišina o opravljenem nadzoru »Pregled odprtih 

terjatev na podlagi popisa terjatev za leto 2016 in po stanju na dan 31.03.2017« 
16. Predlog Sklepa o odpisu terjatev do kupcev 
17. Predlog Sklepa o preoblikovanju Pošte na območju občine Tišini v pogodbeno pošto  
18. Tekoča problematika 
19. Vprašanja in pobude 

 
 
K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 27. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
 
Pri tej točki je župan dal  v razpravo zapisnik 27. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so nato soglasno (14 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 306:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 27. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
Z DNE 06.03.2018 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 27. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA. 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 27. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
 
PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE OBČINE TIŠINA 
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Obrazložitev k tej točki je podal g. Tibor CIGUT, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja.  
 
G. župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlog komisije na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so nato soglasno (14 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 

 
S K L E P št. 307: 

 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O IMENOVANJU OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE OBČINE 
TIŠINA. SKLEP SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 6 
 
PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU POSEBNE OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE OBČINE TIŠINA 
 
Obrazložitev k tej točki je podal g. Tibor CIGUT, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja.  
 
G. župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlog komisije na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (14 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 308: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O IMENOVANJU POSEBNE OBČINSKE VOLILNE 
KOMISIJE OBČINE TIŠINA. SKLEP SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 7 
 
PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU KOMISIJE ZA PRIPRAVO VOLILNEGA IMENIKA PRIPADNIKOV ROMSKE 
SKUPNOSTI 
 
Obrazložitev k tej točki je podal g. Tibor CIGUT, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja.  
 
G. župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlog komisije na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 309: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O IMENOVANJU KOMISIJE ZA PRIPRAVO VOLILNEGA 
IMENIKA PRIPADNIKOV ROMSKE SKUPNOSTI. SKLEP SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE 
SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
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K TOČKI 8 
 
PREDLOG ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Milena AUGUŠTIN, predsednica nadzornega odbora je povedala, da se je nadzorni odbor seznanil in 
obravnaval Zaključni račun Proračuna občine Tišina za leto 2017 in po daljši razpravi predlaga občinskemu 
svetu občine Tišina, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini.  
 
Tibor CIGUT, predsednik statutarno pravne komisije je povedal, da je komisija obravnavala predlog 
Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2017. Mnenja je, da je predlagani Zaključni račun 
Proračuna občine Tišina za leto 2017 v formalnem smislu skladen z veljavno zakonodajo in kot tak 
primeren za obravnavo. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2017 s svojega 
področja in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2017 v področju, ki se 
nanaša na področje odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Ivan HORVAT, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da 
je odbor obravnaval predlog Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2017 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Aleksandra KAROLI, predsednica odbora vaških skupnosti je povedala, da je odbor predlog zaključnega 
računa proračuna občine Tišina za leto 2017 obravnaval in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predloženi vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodelovali Viktor OBAL. 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so  soglasno (14 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 310: 
 

1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJME ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 
2017. 

2. SREDSTVA PRORAČUNSKE REZERVE V VIŠINI 26.184,17 EUR SE PRENESEJO MED SREDSTVA REZERVE 
V LETU 2018. 

Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 9 
 
PREDLOG ODLOKA O PREDMETU IN POGOJIH ZA PODELITEV KONCESIJE ZA IZVAJANJE OBVEZNE OBČINSKE 
GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE ZBIRANJA DOLOČENIH VRST KOMUNALNIH ODPADKOV NA OBMOČJU 
OBČINE TIŠINA – II. OBRAVNAVA 
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Župan je uvodoma povedal, da v času javne razprave ni bilo podanih nobenih predlogov in prav tako ni bil 
podan noben amandma na predlog odloka. 
 
Obrazložitev je podala pravnica Lavra KOVAČ. 
 
Milan Karoli, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe  obravnaval predlog Odloka o 
predmetu in pogojih za podelitev koncesije za izvajanje obvezne občinske gospodarske javne službe 
zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov na območju Občine Tišina v II. obravnavi in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava.  
 
Tibor CIGUT, predsednik Statutarno pravne komisije je povedal, da je komisija obravnavala predlog 
Odloka o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za izvajanje obvezne občinske gospodarske javne 
službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov na območju Občine Tišina – II. obravnava. Mnenja je, 
da je predlog Odloka o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za izvajanje obvezne občinske 
gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov na območju Občine Tišina – II. 
obravnava v formalno pravnem smislu skladen z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo z 
naslednjo dopolnitvijo: 

- Doda se prehodna določba z naslednjo vsebino: Določba drugega odstavka 6. člena se začne 
uporabljati z dnem sklenitve koncesijske pogodbe s tem, da koncesionar vzpostavi kataster 
komunalnih naprav v roku enega leta. 

 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Danijel KOLMAN, Vinko GAJŠT, Viktor OBAL in Milan KAROLI. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja je podal župan. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so (14 prisotnih, ZA = 11, PROTI = 2) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 311: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJME PREDLOG ODLOKA O PREDMETU IN POGOJIH ZA PODELITEV 
KONCESIJE ZA IZVAJANJE OBVEZNE OBČINSKE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE ZBIRANJA DOLOČENIH 
VRST KOMUNALNIH ODPADKOV NA OBMOČJU OBČINE TIŠINA V DRUGI OBRAVNAVI. ODLOK O 
PREDMETU IN POGOJIH ZA PODELITEV KONCESIJE ZA IZVAJANJE OBVEZNE OBČINSKE GOSPODARSKE 
JAVNE SLUŽBE ZBIRANJA DOLOČENIH VRST KOMUNALNIH ODPADKOV NA OBMOČJU OBČINE TIŠINA SE 
OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet. 

 
K TOČKI 10 
 
PREDLOG ODLOKA O POKOPALIŠKEM REDU V OBČINI TIŠINA – II. OBRAVNAVA 
 
Obrazložitev je podala pravnica Lavra KOVAČ. 
 
Milan Karoli, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe obravnaval predlog Odloka o 
pokopališkem redu v Občini Tišina – II. obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predlagani vsebini. 
 
Tibor CIGUT, predsednik Statutarno pravne komisije je povedal, da je komisija obravnavala predlog 
Odloka o pokopališkem redu v Občini Tišina – II. obravnava. Mnenja je, da je predlog Odloka o 
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pokopališkem redu v Občini Tišina – II. obravnava v formalno pravnem smislu skladen z veljavno 
zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo z naslednjo pripombo: 

- s pripombo, da se predlog g. Kolmana ne upošteva, saj je podani predlog splošen in nezakonit, 
njegove določbe pa ne urejajo razmerja med najemnikom in upravljavcem pokopališča, vsebina 
28. in 38. člena naj ostaja enaka kot v prvi obravnavi. 

 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Danijel KOLMAN, Viktor OBAL, Oto FLISAR, Vinko GAJŠT, Ernest SERDT in Tibor 
CIGUT. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podala župan in pravnica Lavra KOVAČ. 
 
Na zahtevo člana občinskega sveta Viktorja OBAL dobeseden prepis njegove razprave: 
»Hvala lepa. Zdaj, kolega mi je že dosti stvari povedal, kar sem tudi jaz nameno. Glede mojih pomislekov 
oziroma pripomb je ena bila upoštevana, za to se zahvaljujem pravnici. Naslednje kar me moti in tudi moti 
občane in na koncu bo zgorelo kot že vmes gori na občinskih svetnikih. Administracijo smo povečali s tem 
odlokom, finančne obremenitve smo povečali, ni nobenih številk, pristojbina izvajalca – tu ne vemo nič, 
dejansko pristojbina kot sem že zadnjič povedal, je to zavito v celofanu, izvajalec bo to zaračunal 
naročniku, to je vsekakor, ker on bo to vkalkuliral notri. Drugo ta za vežico, ta simbolična cena, to bi tudi 
moglo danes biti, tudi ni, tak da vem da tu ene stvari so zakonske, ki se jih nemremo izogniti, ene stvari pa 
so, ki so v pristojnosti občine, sigurno te številke, ki jih danes nimamo na mizi. In to smo zadnjič lepo 
povedali, kar nekaj nas je povedalo, zraven tega odloka, da vemo številke in tudi to občane zanima. 
Številka je na koncu, tudi jaz sem občan te občine. Stroški za občane se bodo povečali in tolko bi mogli ne 
vem napraviti danes, da občani vejo kolko se ali ne vejo. In zdaj tu so v tej prilogi so minusi in je zadnjič že 
povedan bilo glede pokopališč. Zdaj na naslednji seji bo lahko na dnevni red priletelo, ja moremo dvignote 
ceno grobov. In zopet obremenitev občanov. Tak, da ta odlok jaz v tej vsebini ne podpiram. In bistvo kaj je 
tega odloka, so številke in to nas vse zanima, mislim ene, zdaj mogoče vse ne, ali občane pa sigurno 
zanima. Tak, da jaz temu odloku nasprotujem in prosim, da se zapiše v zapisnik ta obrazložitev moja. Hvala 
lepa.« 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so (14 prisotnih, ZA = 9, PROTI = 4) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 312: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJME PREDLOG ODLOKA O POKOPALIŠKEM REDU V OBČINI TIŠINA V 
DRUGI OBRAVNAVI. ODLOK O POKOPALIŠKEM REDU V OBČINI TIŠINA SE OBJAVI V RADNEM LISTU 
REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
K TOČKI 11 
 
SEZNANITEV IN OBRAVNAVA POROČIL O DELU V LETU 2017 
 

*     *     *     *     * 
 
JAVNI ZAVOD POMURSKE LEKARNE MURSKA SOBOTA 
 
Obrazložitev je podal g. Ivan ZAJC, v. d. direktorja Javnega zavoda Pomurske lekarne Murska Sobota. 
 
Ivan HORVAT predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da se 
je odbor na svoji 25. seji dne 18.04.2018 seznanil s Poročilom Javnega zavoda Pomurske lekarne Murska 
Sobota in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani. 
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ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Viktor OBAL in Ivan HORVAT. 
 

*     *     *     *     * 
 
POKRAJINSKA IN ŠTUDIJSKA KNJIŽNICA MURSKA SOBOTA 
 
Obrazložitev je podala ga. Klaudija ŠEK ŠKAFAR, direktorica Pokrajinske in študijske knjižnice Murska 
Sobota. 
 
Ivan HORVAT, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da 
se je Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti na svoji 25. seji dne 18.04.2018 
seznanil s Poročilom Pokrajinske in študijske knjižnice Murska Sobota in predlaga, da ga občinski svet 
obravnava in se z njim seznani. Na odboru je bil podan predlog, da bi se naj bibliobus zaustavil tudi v 
romskem naselju Vanča vas – Borejci.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 

*     *     *     *     * 
 
SAUBERMACHER KOMUNALA D.O.O. MURSKA SOBOTA 
 
Obrazložitev je podala Drago DERVARIČ, direktor podjetja Saubermacher Komunala d.o.o. Murska Sobota. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe seznanil s Poročilom 
Saubermacher Komunale d.o.o. Murska Sobota in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim 
seznani. Odbor prosi, da izvajalec poda dodatna pojasnila k:  

- povečanju količin na ekoloških otokih in zbirnem centru  
- razlik med zbranimi količinami podjetja Saubermacher in sprejetimi količinami v podjetju Cerop 

 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Ernest SERDT, Viktor OBAL in Franc KOVAČ. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja je podal Drago DERVARIČ, direktor podjetja Saubermacher Komunala 
d.o.o. Murska Sobota. 
 

*     *     *     *     * 
 
CENTER ZA RAVNANJE Z ODPADKI PUCONCI 
 
Obrazložitev je podal g. Franc CIPOT, direktor Centra za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe seznanil s Poročilom Centra za 
ravnanje z odpadki Puconci in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Viktor OBAL in Danijel KOLMAN. 
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Odgovore na zastavljena vprašanja je podal g. Franc CIPOT, direktor Centra za ravnanje z odpadki Puconci 
d.o.o. 
 

*     *     *     *     * 
 

MEDOBČINSKA INŠPEKCIJA IN REDARSTVO 
 
Obrazložitev je podal g. Janez BOGDAN,  predstavnik Medobčinske inšpekcije in redarstva. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe seznanil s Poročilom 
Medobčinske inšpekcije in redarstva  in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN. 
 
Danijel KOLMAN je podal pobudo, da ko bo inšpektor prisoten na občini, da se zglasi na sestanku pri 
ravnatelju g. Janku Duriču in pregledata skozi, če obstaja možnost varnost okrog šole in sicer v okviru 
pooblastil in zmožnosti. 
  
Odgovore na zastavljena vprašanja je podal g. Janez BOGDAN, predstavnik Medobčinske inšpekcije in 
redarstva. 
 

*     *     *     *     * 
 
OSNOVNA ŠOLA TIŠINA 
 
Obrazložitev sta podala ravnatelj Osnovne šole Tišina g. Janko DURIČ in računovodkinja ga. Mateja CELEC. 
 
Milena AUGUŠTIN, predsednica Nadzornega odbora občine Tišina je povedala, da se je Nadzorni odbor 
seznanil z letnim poročilom Osnovne šole Tišina za leto 2017 in predlaga občinskemu svetu, da ga 
obravnava. Nadzorni odbor ob tem tudi ugotavlja, da je predlagatelj ob  pripravi zaključnega poročila za 
leto 2017 upošteval priporočilo Nadzornega odbora (22. redna seja v mesecu oktobru 2017), kjer je bil 
Nadzorni odbor mnenja, da so poročila s strani OŠ Tišina preskopa za ustanovitelja predvsem v delu, ki je 
povezan neposredno s sofinanciranjem Občine Tišina.   
 
Ivan HORVAT, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da 
se je odbor na svoji 25. seji dne 18.04.2018 seznanil s Poročilom Osnovne šole Tišina in predlaga, da ga 
občinski svet obravnava in se z njim seznani. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Danijel KOLMAN, Viktor OBAL in Milan KAROLI. 
 
Danijel KOLMAN je podal pobudo in sicer na šoli je kar nekaj odmevnih prireditev skozi leto in ogromno 
ljudi bi rado bilo prisotnih tam ampak iz kakršnih koli razlogov ne morejo biti in če obstaja kakšno možnost 
v prihodnje, da se zmeni na neki način, da bi se te stvari posnemale in bi lahko starši oziroma dedki in 
babice pa vsi ostali, gledali naknadno. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podala g. župan in g. Janko DURIČ, ravnatelj Osnovne šole Tišina. 
 

*     *     *     *     * 
 
UREDNIŠKI ODBOR OBČINE TIŠINA 
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Obrazložitev je podala računovodkinja ga. Mateja CELEC. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Razprave ni bilo. 
 

*     *     *     *     * 
 

OSTALA MNENJA ODBOROV NA POROČILA, KI SO JIH OBRAVNAVALI IZ SVOJE PRISTOJNOSTI 
 
Ivan HORVAT, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da 
se je odbor na svoji 25. seji dne 18.04.2018 seznanil še s Poročili Centra za socialno delo, Doma starejših 
Rakičan, Ustanove dr. Šiftarjeva fundacija, Živa v Parku, Rešilne d.o.o., Policijske postaje Murska Sobota, 
Vrtca Lavra in Materinskega doma ter daje vsem pozitivno mnenje.  
 
 
K TOČKI 12 
 
LETNO POROČILO O IZVAJANJU JAVNE SLUŽBE OSKRBE S PITNO VODO ZA LETO 2017 
 
Obrazložitev je podal g. župan. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je odbor seznanil z letnim poročilom o izvajanju javne službe oskrbe s pitno vodo za leto 2017 in 
predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN. 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje je podal župan. 
 
 
K TOČKI 13 
 
LETNO POROČILO O OSKRBI PITNE VODE, VODOVARSTVENIH PASOVIH IN ZDRAVSTVENI USTREZNOSTI 
PITNE VODE ZA LETO 2017 
 
Obrazložitev je podala g. župan. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je odbor seznanil z letnim poročilom o oskrbi pitne vode, vodovarstvenih pasovih in zdravstveni 
ustreznosti pitne vode za leto 2017 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN. 
 
Danijel KOLMAN je podal pobudo glede jemanja vzorcev oziroma notranjega nadzora, da od zadnje 
ugotovitve neskladnosti pa do naslednje, mogoče so bili večkrat vzeti vzorci, pa mogoče ne piše, je minilo 
tri mesece do naslednjega nadzora, zato je predlagal, da se ta notranji nadzor opravi bolj intenzivno, glede 
na to, da se na tem območju giblje več kot tristo ljudi. 
 
ŽUPAN je povedal, da se bo pobuda upoštevala in pojasnil, da potem, ko je vzorec neskladen se še 
ponovno vzame vzorec in potem se ugotavlja tako dolgo, da je potem zadeva skladna.  
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K TOČKI 14 
 
LETNO POROČILA O DELU IN PORABI SREDSTEV NADZORNEGA ODBORA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017 
 
Obrazložitev je podala predsednica Nadzornega odbora občine Tišina Milena AUGUŠTIN. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 
 
K TOČKI 15 
 
KONČNO POROČILO NADZORNEGA ODBORA OBČINE TIŠINA O OPRAVLJENEM NADZORU »PREGLED 
ODPRTIH TERJATEV NA PODLAGI POPISA TERJATEV ZA LETO 2016 IN PO STANJU NA DAN 31.03.2017« 
 
Obrazložitev je podala predsednica Nadzornega odbora občine Tišina Milena AUGUŠTIN. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 
 
K TOČKI 16 
 
PREDLOG SKLEPA O ODPISU TERJATEV DO KUPCEV 
 
Obrazložitev je podala g. župan.  
 
Milena Auguštin, predsednica Nadzornega odbora je povedala, da se je Nadzorni odbor seznanil s 
predlogom sklepa o odpisu terjatev do kupcev v skupni višini 1.540,65 EUR, ki ga je z ustreznimi 
obrazložitvami predlagala Komisija za popis sredstev in obveznosti do virov sredstev in predlaga 
občinskemu svetu, da ga sprejme. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Milan KAROLI in Ernest SERDT. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podala župan in direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ 
TELKEŠ. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so soglasno (14 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 313: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG SKLEPA O ODPISU TERJATEV DO KUPCEV NA DAN 
31.12.2017 V VIŠINI 1.540,65 EUR. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 17 
 
PREDLOG SKLEPA O PREOBLIKOVANJU POŠTE NA OBMOČJU OBČINE TIŠINI V POGODBENO POŠTO 
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Obrazložitev je podal g. župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so  soglasno 
(14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 314: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA NASPROTUJE  PREDLOGU POŠTE SLOVENIJE, DA SE POŠTA NA OBMOČJU 
OBČINE TIŠINA PREOBLIKUJE V POGODBENO POŠTO. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 18 

TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 

- Cesta na Krajni: ta teden smo podpisali pogodbe z izbranima izvajalcema del za obnovo ceste, gradnjo 
pločnikov in vodovoda III. faza na Krajni. Cesto bo delal Pomgrad d.d., vodovod je izvajalec Blisk d.o.o. 
Uvedba del bo v ponedeljek 23.04.2018. Rok za dokončanje del je 15.08.2018.  

- Park na Tišini: V drugi polovici marca smo prejeli odločbo o dodelitvi sredstev za ureditev parka na 
Tišini pri zdravstveni postaji. Sedaj se pripravlja javni razpis za izbor izvajalca del. Dela morajo biti 
izvedena in plačan v letošnjem letu. Ta projekt bi moral biti že izveden v lanskem letu. Odgovor na 
prijavo v januarju 2017 smo prejeli po enem letu in 2 mesecih. 

- Rekonstrukcija ceste Tišina – Tropovci: Razpisna dokumentacija za izbor izvajalca je v pripravi. V 
kratkem pričakujemo objavo razpisa.  

- Cesta Murska Sobota – Gederovci: Na terenu je izveden predvidena zakoličba trase. Občina je 
zahtevala skupni sestanek s projektantom, Direkcijo za ceste in občino, ker so velika odstopanja od 
predstavljene trase in je zakoličba zajela tako pokopališče na Krajni ter spomenik Beli križ. 

- Izvedba agromelioracij: Zaradi še vedno premehkega terena je začetek del prestavljen po 1. maju. Z 
deli bi se najprej začelo v vaseh Murski Črnci in Gradišče. 

- Komunalne zadeve:  
- izvedena je bila sanacija poljskih poti (manjši navoz materiala in ravnanje – grediranje) 
- izvedeno je bilo čiščenje po zimski službi (pometanje pločnikov in muld), 
- dobavljen je bil novi traktor za košnjo površin, s kosilnico in pobiralcem trave,  
- pričeli smo s košnjo javnih površin,  
- v javna dela je bilo vključenih 12 oseb, tako da imamo sedaj vključenih 13 javnih del. 

- Zbori občanov po vaseh, kjer v tem mandatu še ni bilo opravljenih zborov občanov: Izvedeni so bili v 
vaseh: Murski Petrovci, Krajna, Gederovci in Tropovci. Obisk v treh vaseh je bil zadovoljiv, v eni vasi pa 
smo bili nesklepčni. V naslednjem tednu bodo zbori občanov v vaseh: Gradišče, Sodišinci, Romsko 
naselje Vanča vas – Borejci, Borejci, ter prvi teden v maju še v vaseh Tišina in Vanča vas.  

 
Župan je v nadaljevanju predal besedo predsednici odbora vaških skupnosti ga. Aleksandri KAROLI. 
 
Aleksandra KAROLI ni imela vprašanj. 
 
 
K TOČKI 19 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje člana občinskega sveta Ivana HORVAT glede obračunavanja 
amortizacije. 
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Ivan HORVAT je povedal, da je zadovoljen z delom odgovora in sicer v delu da je nadzorni odbor sprejel 
sklep, da se poda pobuda Računskemu sodišču RS, da opravi revizijo elaborata o oblikovanju cene 
izvajanja storitve gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo za območje naselij Tišina, Petanjci, Murski 
Petrovci, Sodišinci, Gederovci in Krajna v občini Tišina in elaborata o oblikovanju cene storitve javne 
službe oskrbe s pitno vodo v občini Tišina. Prosil je, da se dobi na vpogled dopis Računskega sodišča RS, ko 
se bo poslal. 
 
ŽUPAN je povedal, da bo dopis posredovan. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje člana občinskega sveta Danijela KOLMAN, da naj nadzorni odbor opravi 
nadzor nad načinom vrednotenja vodovodnega omrežja na podlagi katerega je bila določena višina 
omrežnine in če so porušena vodna zajetja všteta v amortizacijo, ker jih v bistvu več ni. Prosil je, če se še 
preveri cenitev porušenih vodnih zajetij.  
 
Danijel KOLMAN je povedal, da je nadzorni odbor podal odgovor v skladu z njegovimi pristojnostmi. 
 
Danijel KOLMAN je v nadaljevanju postavil naslednji vprašanji g. županu:  
- Na podlagi katere metode je cenilec cenil vodovodna omrežja? 
- Kakšno amortizacijo je določil za vodovodne sisteme stare več kot 50 let? 
Prosil je za odgovore v pisni obliki. 
 

*     *     *     *     * 
 
Oto FLISAR je imel vprašanje glede pitne vode iz sistema B in sicer imamo med najdražjimi vodo in 
najslabše kloriranje, ker klora je veliko vrst in dajo v vodo najslabši klor. Zakaj klor ni boljše kvalitete?  
 
ŽUPAN je povedal, da se bomo pozanimali in bomo vprašanje posredovali naprej upravljavcu. 
 

*     *     *     *     * 
 
Danijel KOLMAN je povedal, da občane zanima glede na dejstvo, da se opravlja v občini oziroma se je 
opravljalo količenje za kolesarsko stezo. Določeni občani pravijo, da so bili oškodovani, pravijo, da je 
sumljivo dejstvo, da jih je oškodovala občina in s tem zaslužila.  Vprašanji sta naslednji: 

- Zanima jih pravna podlaga za pridobitev teh 7 ha in 30 arov zemljišč v korist občine? 
- Koliko je občina plačala za ta zemljišča? 

Prosil je za odgovore v pisni obliki. 
 

*     *     *     *     * 
 
Viktor OBAL je zastavil naslednja vprašanja: 
- Kako je z izgradnjo vodovoda za druge fazo sistema B? 
- Opozoril na raztrgano slovensko zastavo v Gederovcih pred mejnim prehodom. 
- Rekonstrukcija ceste Gederovci – Murska Sobota: povedal je, da je imel razgovor z geodetinjo in ta je 

povedala, da je dobila občutek, da župan ni zainteresiran za izgradnjo te ceste. Prav tako je bilo s 
strani cestnega podjetja povedano, da če bi bil župan bolj agresiven, bi šlo že to prej naprej. 

 
ŽUPAN je povedal, da bo izjavo geodetinje osebno preveril. V nadaljevanju je pojasnil, da je omenjena 
cesta v proračunu RS v letih 2019 in 2020, v letu 2018 je odkup. Če bo odkup v letošnjem letu, se bo šlo v 
razpis za izbor izvajalca in vsi postopki naprej. Če se sam osebno s pokojnim Slavkom Cenerjem ne bi 
trudil, da se bo ta zadeva delala, da smo hodili na ministrstvo, da smo dobili sestanek na Ministrstvu za 
infrastrukturo in prišli do ministra ter potem to zadevo pripeljali do sem. Danes smo dobili informacijo, da 
se tudi pripravlja izbor za izvajalca za cesto na Tišini. Vaše trditve, da župan ni za to, ne vem od kod to.  



 

 

Stran 13 od 14 

 

Kar se tiče Pomurskega vodovoda, da se je zadeva premaknila, sem kot župan osebno poslal elektronsko 
pošto predsedniku vlade, podpredsedniku vlade, ministrici za okolje in prostor in tudi vsem, ki na to 
vplivajo oziroma delajo na tem in s temi sem tudi osebno govoril in jim povedal, da če bo ta projekt padel, 
da so odgovorni, da druge faze ne bo in bo morala zato prva faza ta sredstva vračati, ker piše, da bo prva 
faza zaključena, ko bo zgrajena druga faza Pomurskega vodovoda. In to je Republika Slovenija poslala v 
Bruselj. To je njihova osebna odgovornost, ker ministrico na to niso opozorili. In naenkrat se je zadeva 
zaključila in je vodovod dobil prednostno pravico pri regijskem projektu kohezije in je po sklepu Sveta 
regije in Razvojnega sveta regije projekt številka ena. Projekt je bil prijavljen in predan na Ministrstvo za 
okolje in prostor, kjer pregledujejo vlogo. Projekt kar se tiče Pomurskega vodovoda je še vedno kot 
prioriteta številka ena na nivoju Razvojnega sveta regije in Sveta regije. Upa, da bo šla zadeva na 
ministrstvu čim prej naprej. Kar se pa tiče zastav, pa so že naročene. 
 
Viktor OBAL je glede ceste povedal, da se lahko pogleda prejšnji mandat in sicer takrat ste bili z vsemi 
štirimi proti, da bi bili nekateri ljudje takrat v komisiji za cesto in za nasipe, ker so se takrat izbrali ljudje s 
katerimi se je lahko manipuliralo. Povedal je, da je bil sam osebno na cestnem podjetju pri prvem človeku 
glede državnih cest, kateri je povedal, da je letos za cesto namenjeno 50.000, za naslednje leto 100.000, 
vendar pa zaradi dolge zime je bilo letos precej več sredstev porabljenih in se bodo nekje sredstva morala 
odvzeti in sicer pri investicijah. Strinjal se je, da je večji interes za izgradnjo ceste na Tišini, kajti izteka se 
drugi mandat in tudi za Tišino se mora nekaj dati. 
 
ŽUPAN je povedal, da ima cesta Murska Sobota – Gederovci datum na koncu leto 2008 ali 2009, cesta 
Petanjci – Murska Sobota pa ima datum iz leta 1997. Se pravi sedaj je že stara 21 let. To je najstarejši 
projekt, ki ga ministrstvo vodi.  
 

*     *     *     *     * 
 
Vinko GAJŠT je zastavil naslednja vprašanja: 
- Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu: predlog sveta zavoda šole je dal videoposnetke za 

večjo varnost v cestnem prometu. Komisija se je sestala in pregledala zadevo na terenu. Podal se je 
predlog kaj bi se dalo še narediti za boljšo varnost otrok. Upošteval se je predlog sveta zavoda šole. 
Potem se je zbirala peticija, da so proti temu, proti postavitvi ovir oziroma trapeza pred prehodom za 
pešce. Za večjo varnost so se postavili količki, da avte ne bi parkirali na pločnikih, vendar jih je nekdo 
odstranil. Prav tako se je zahtevalo, da se nabavi triopan znak in se postavi pred gostinskim lokalom 
kjer parkirajo na označenih srčkih. Tega se nič ne upošteva in za to se krivi Svet za preventivo in vzgojo 
v cestnem prometu. Prosil je za odgovor župana, kaj se je rešilo v zvezi s tem. 

- Odvodnjavanje: naj se enkrat rešijo te male stvari in sicer problem odvodnjavanja ulice Jordan, potoka 
Erjajca v »mlečni ulici« na Tišini,…  

- Obnova cerkve: bili smo povabljeni na predstavitev glede obnove cerkve, da bi slišali kako bo potekala 
finančna konstrukcija, vendar pa smo slišali samo o zgodovini cerkve. Zanimalo ga je kako je s tem, 
kako je to daleč, če kaj veste, saj tam nismo dobili nobenih informacij.  

 
ŽUPAN je glede obnove cerkve povedal, da je to privat zadeva, mi smo samo lokalna skupnost, ki je 
zainteresirana, da se kulturni spomeniki uredijo. Zadevo vodi gradben odbor, tako da se bo potrebno 
obrniti na druge inštitucije. Občina Tišina pri vseh tistih zadevah, ki nas prosijo za pomoč, pri pripravi 
kakršnih koli dopisov oz. birokraciji pomaga, odločitve pa sprejema Župnija Tišina in gradbeni odbor, ki ga 
je imenoval gospod škof. Kar se tiče odvodnjavanja in teh zadev je župan povedal, da je bilo na sejah 
občinskega sveta že nekajkrat povedano v čem je težava. Za pripravo vloge za celovito rešitev, na kateri 
vztraja Agencija za vode in zahteva celovito rešitev Mokoša in Dobla. Se pravi za pripravo vloge na 
Agencijo za vode, smo dobili ponudbo za 31 tisoč €, samo za to, da se bo šlo na ARSO, da nam izdajo 
projektne pogoje za pripravo projektne dokumentacije in gradbenega dovoljenja. Dokumentacija pa je 
ocenjena od 350 tisoč € naprej. Pravijo, da na 1 km potoka pride 10 tisoč €. Mi pa imamo 28 km in dve 
študiji. Težava je, kje dobiti sredstva za prirpavo projektov, še večja pa težava pri pridobivanju sredstev za 
izvedbo ureditev Mokoša in Dobla. Občina Tišina je dala predlog za ureditev Mokoša, Dobla in Kučnice, kot 
Regijski projekt, v tistih 31 področij, ki jih je vlada razpisala. Žal to ni bilo upoštevano, kajti bilo je več občin 
za to, da bi se ta zgodba o ureditvi potokov po občinah uredila. Na koncu izbranih le šest področij, kjer pa 
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ureditve potokov ni med njimi. Zadevo je potrebno celovito rešiti. Vsa infrastruktura o kateri je govora je v 
lasti Republike Slovenije in sedem let se že trudimo, da bi ti manjši vodotoki prišli v upravljanje občin, 
ampak to država ne da.  
Glede sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu bo podan pisni odgovor. 
 
Vinko GAJŠT je povedal, da sprašuje za ureditev manjših odvodnjavanj kot je npr. v »mlečni ulici« in če se 
hoče, se jih da rešiti.  
 
ŽUPAN je glede odvodnje »mlečne ulice« pojasnil, da je tam zadeva na privat zemljišču, ter je zadeva v 
reševanju.  
 
Vinko GAJŠT je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Tibor CIGUT je opozoril na problem odvodnjavanja v Borejcih in sicer je bilo povedano, da se bo to rešilo v 
doglednem času. Minilo je že eno leto in sedaj so se začele delati alge ter prihaja do smradu. Po več kot 
enem letu zadeva še vedno ni rešena. Zanimalo ga je, kdaj bo zadeva urejena. 
 
ŽUPAN je povedal, da se bo zadeva poskušala urediti. 
 

*     *     *     *     * 
  
Viktor OBAL je glede odvodnjavanja povedal, da je g. Kustec iz ARSO-ja povedal, da občina lahko posega s 
svojimi sredstvi v vodotoke, tako da to ne drži, da občina ne bi smela delati in da država tega ne dovoli. 
Lahko posega, samo financirati mora potem sama. Občina nima sredstev, da bi financirala Dobel in 
Mokoš. Kar se tiče odvodnjavanja malih vodotokov pa je povedal, da sam o tem govori že deset let in 
dokler ne bo Dobel in Mokoš rešeni je zastonj, da se delajo kanali in jarki, če voda nima kam odtekati.  
 
ŽUPAN je povedal, da je potrebo za vse to imeti najprej projekte. 
 
 
 
 
28. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 21.25 uri. 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 
 
 


